
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 18. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 75

Vil ministeren opdatere svaret på FIU alm. del - spørgsmål 250 (2016-17)? Der henvises

til, at i de svar ministeren gennem årene har givet vedrørende udviklingen i forskellige

overførselsindkomster set i lyset af satsreguleringen og satspuljen, f.eks. svar på FIU

alm. del – spørgsmål 250 (2016-17), ses det, at forskellen mellem de faktiske satser, sat-

serne uden fradrag til satspuljen og satserne målt i forhold til udviklingen i timelønninger-

ne er meget forskellige. Vil ministeren endvidere redegøre for årsagerne til de store for-

skelle mellem de fremlagte tidsserier? Vil ministeren ligeledes redegøre for forskellen

mellem den måde satsreguleringsprocenten og udviklingen i timelønnen ekskl. genetillæg

bliver beregnet, da udviklingen i timelønnen typisk ligger over satsreguleringsprocenten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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